

# طرق دفع بطاقات الائتمان

## CREDIT CARD PAYMENT METHODS



### AAFAQ WEBSITE ONLINE SERVICES

Simply visit Online Services section on our website [www.aafaq.ae](http://www.aafaq.ae) and pay your credit card outstanding balance online.

### INTERNET BANKING/MOBILE BANKING

Use your banks Mobile Banking or Internet Banking service, search for payee Aafaq Islamic Finance/ Islamic Finance Company to make your payment easily.

### ONLINE PAYMENT LINK

Use the online payment link which is sent to you on Aafaq's statement notification SMS every month and pay using your other banks debit Card. To make a payment click on <https://bit.ly/439A2is>

### AAFAQ SELF SERVICE KIOSK

You can pay your credit card outstanding balance at our self service kiosk available in our branches in Abu Dhabi, Dubai & Sharjah

### DIRECT DEBIT

Fill up a Direct Debit mandate for monthly auto debit to your account with your bank in the UAE (Form is available in the "Download Center" on Aafaq website).

### AAFAQ CENTRES

Pay your credit card outstanding at any of our outlets Tasheel centres during working hours

### RECENT DATED CHEQUES

You can deposit money at any of our branches or Aafaq outlets at Tasheel Centres using a recent date cheque. An example of this would be an Aafaq credit card 5191. \*\*\*\* \*  
Kindly avoid stapling the cheque to the payment slip.

### AL ANSARI EXCHANGE

Visit any of the conveniently located Al Ansari Exchange branches to pay your Aafaq credit card balance

### BANK TRANSFER

Pay your monthly credit card balances through funds transfer in Favor of AAFAQ ISLAMIC FINANCE PSC account held with Dubai Islamic Bank.  
Bank account details:

DUBAI ISLAMIC BANK  
Account Name: AAFAQ ISLAMIC FINANCE PSC  
Bank Name: DUBAI ISLAMIC BANK  
Account Number: 001520042638112  
IBAN Number: AE83 0240 0015 2004 2638 112  
Bank Code Number: DUIBAEADXXX

Once you have made the online funds transfer to DIB account, please send a copy of electronic transfer receipt and the registered mobile number to the [Customer.care@aafaq.ae](mailto:Customer.care@aafaq.ae)

### موقع آفاق الإلكتروني

ما عليك سوى زيارة قسم "الخدمات الإلكترونية" على موقعنا [www.aafaq.ae](http://www.aafaq.ae) ودفع مستحقات بطاقتك الائتمانية عبر الإنترنت.

### الخدمات المصرفية عبر الإنترنت

استخدم الخدمات المصرفية عبر الهاتف أو الخدمات المصرفية عبر الإنترنت من البنك الذي تتعامل معه، وابحث عن المستفيد باسم "آفاق الإسلامية للتمويل" أو "شركة التمويل الإسلامية" لإجراء الدفع بسهولة.

### رابط الدفع عبر الإنترنت

استخدم رابط الدفع عبر الإنترنت الذي يتم إرساله إليك عبر رسالة نصية قصيرة لكشف الحساب الشهري من آفاق وادفع باستخدام بطاقة الخصم للبنوك الأخرى الخاصة بك. للقيام بالدفع، انقر على <https://bit.ly/439A2is>

### فروع آفاق للخدمة الذاتية

يمكنك سداد الرصيد المستحق على بطاقتك الائتمانية في فروعنا وأجهزتنا الرقمية المتواجدة في أبوظبي ودبي والشارقة

### الخصم المباشر

قم بتعبئة نموذج التفويض لعمليات الخصم المباشر والتلقائي الشهري من حسابك في البنوك الأخرى في دولة الإمارات (الاستمارة متوفرة في "مركز تحميل الملفات" في موقع آفاق الإلكتروني).

### مراكز آفاق

قم بسداد المبلغ المستحق على بطاقتك الائتمانية في أي من منافذنا في مراكز تسهيل خلال ساعات العمل

### الشيكات

يمكنك دفع مستحقات بطاقة الائتمانية في أي من فروعنا أو منافذ آفاق في مراكز تسهيل باستخدام شيك مؤرخ بتاريخ حديث. مثال على ذلك بطاقة آفاق الائتمانية ٥١٩١ \*\*\*\* \*  
على إيصال الدفع.

### الأنصاري للصرافة

قم بزيارة أي من فروع الأنصاري للصرافة الأقرب إليك لسداد مستحقات بطاقة آفاق الائتمانية الخاصة بك.

### تحويل بنكي

قم بسداد مستحقات بطاقتك الائتمانية الشهرية من خلال تحويل الأموال لصالح حساب آفاق الإسلامية للتمويل ش.م.ع لدى بنك دبي الإسلامي. تفاصيل الحساب البنكي:

أ. بنك دبي الإسلامي  
اسم الحساب: آفاق الإسلامية للتمويل مساهمة خاصة  
اسم البنك: بنك دبي الإسلامي  
رقم الحساب: 001520042638112  
رقم الحساب المصرفي الدولي: AE83 0240 0015 2004 2638 112  
رقم رمز البنك: DUIBAEADXXX

بمجرد إجراء تحويل الأموال عبر الإنترنت إلى حساب بنك دبي الإسلامي، يرجى إرسال نسخة من إيصال التحويل الإلكتروني ورقم الهاتف المحمول المسجل إلى البريد الإلكتروني: [Customer.care@aafaq.ae](mailto:Customer.care@aafaq.ae) حتى تتمكن من تسوية الدفعة الخاصة بك.

